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Fråga till ordförande i Vård- och äldrenämnden 
 
Språkkrav inom äldreomsorgen 
 
Moderaterna har tillsammans med Kristdemokraterna föreslagit att språkkraven för personal 
som arbetar inom Vård- och äldreförvaltningen ska öka. I budgetdebatten har svaret från 
ordförande i vård- och äldreomsorgen varit att kraven är tillräckliga samt att det är bättre 
med ett par händer än inga alls. 
 
Nu har IVO riktat kritik mot Borås Stad där en av anmärkningarna är att den språkliga nivån 
hos personal på kommunens äldreboenden är så låg att det kan äventyra de äldres hälsa. 
Därför ställer jag följande fråga till Johan Wikander (L): 
 
Anser du fortfarande att språkkraven som ställs är tillräckliga?  
 
Anna Christensen (M) 
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